
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 18. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 77

Vil ministeren redegøre for, om der foreligger konkrete beregninger af, i hvor høj grad det

demografiske træk konkret kan dækkes af, at man tager de nye supersygehuse i brug?

Der henvises til ministerens udtalelser i artiklen ”Finansministerens økonomiske forråd

svinder kraftigt ind” bragt i Jyllands-Posten den 8. oktober.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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